
MEMO 

 

Betreft: Beantwoording vragen uit de commissie over de Paulusschool (T20/26) 

Datum: 20 februari 2020 

Van: Alfons Simon 

Tel: 629 2354 

 

Bij de commissiebehandeling op 12 februari is gevraagd en toegezegd om de prognose van 
het leerlingenaantal van de Paulusschool aan de commissie toe te sturen (T20/26).  

Tevens is een technische vraag nagekomen om een toelichting te geven op de financiële 
constructie m.b.t. de Paulusschool (voorfinanciering en afschrijving).  

Hierbij ontvangt u de antwoorden en op beide vragen. 

1. Wat is de leerlingenprognose van de Paulusschool? 

In het haalbaarheidsonderzoek is de leerlingenprognose voor de Paulusschool in overleg met 
de gemeente vastgesteld op circa 160 leerlingen (zie blz. 21).  
Bij de voorbereiding van het IHP wordt uitgegaan van een conservatieve leerlingenprognose. 
Voor de Paulusschool komt die uit op circa 130 leerlingen, uitgaande van het lagere 
leerlingen aantal op de peildatum van 1 oktober 2018.  
Het AT bestuur verwacht dat het leerlingen aantal op termijn zal toenemen, zeker als de 
school een impuls krijgt door een investering in nieuwbouw. Daarnaast past het in het beleid 
van het AT schoolbestuur om ook kleinere scholen open te houden.  

2. Toelichting op de financiële constructie. 

Voor nieuwe MFA gebouw geldt de standaard afschrijvingstermijn van 40 jaar. Deze start in 
het 1ste jaar na oplevering. De hoogte ervan is gekoppeld aan het investeringsbedrag dat op 
de gemeentebegroting drukt. In de eerste 10 jaar betekent dat 2,5 % van € 2,6 mln, te weten 
het verschil van de totale investering (€ 4,8 mln) min de voorfinanciering (€ 2,2 mln).  
Zodra de voorfinanciering is afgelost, dan wordt ook afschreven op de € 2,2 mln.  
Omdat het gebouw dan al 10 jaar oud is, wordt er versneld afgeschreven, namelijk in 30 jaar.  

 

Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groeten, 

Alfons Simon 
namens wethouder Arno Scheepers 


